
Verbouwing gemeenteschool 
sleept aan 
 
KRAAINEM - Volgens Kraainem-Unie sleept het dossier van de 
verbouwingen van de gemeenteschool al geruime tijd aan. Schepen 
Véronique Caprasse (UNION) ontkent dit en zegt er snel werk van te 
willen maken. Er is een achterstand opgelopen om tal van redenen, 
maar het dossier zal snel heropgestart worden na een analyse van de 
technische dienst, aldus Caprasse. 
 
KRAAINEM - In het verleden liepen de discussies over de 
gemeentefinanciën soms hoog op. De bespreking van de rekening 
2012 verliep anders. Schepen Arnold d’Oreye de Lantremange 
(UNION) deelde op de gemeenteraad mee dat de gewone dienst een 
boni van 500.000 euro heeft en er is een reserve van 6.300.000 euro. 
De totale ontvangsten gaan in dalende lijn. De uitgaven stijgen met 
1,2 miljoen euro ten opzichte van 2011. 
 
Raadslid Luk Van Biesen (OPEN) deelt de bezorgdheid van de 
schepen van Financiën over de dalende ontvangsten. ‘Dit moeten we 
verder onderzoeken. We krijgen te weinig geld uit het gemeentefonds, 
dat geen rekening houdt met de specificiteit van onze gemeente.’ De 
schepen belooft dat hij het ministerie van Financiën hierover een brief 
zal schrijven.	  


